

Celebration Package for Fans Unite and Post-concert Celebration

粉絲聚會及慶功宴

Gather with fellow fans or celebrate after concert with a delectable buffet feast.
With thoughtfully curated spaces and excellent service, we ensure an unforgettable gathering filled with laughter, connection and joy.

麗豪航天城酒店 Vivace 的「粉絲聚會及慶功宴推介」為您打造完美場地，無論是與粉絲同好相聚，或是演唱會慶功宴，我們的場地及豐富自助餐定讓你享受滿載歡聲笑語的難忘體驗。

\$368 per person with minimum booking of 30 persons

10% discount for 50 persons or above;

20% discount for 100 persons or above

惠顧滿30位，每位\$368

惠顧滿50位可享9折優惠，滿100位可享8折優惠

- 2-hour international buffet
兩小時國際美食自助餐
- 3-hour free flow of juice
3小時果汁無限供應
- Complimentary exhibition space at foyer, subject to space availability
免費提供宴會廳前空間位置作展示活動展板之用（需視乎供應情況而定）
- Free parking space, subject to number of participants and space availability
免費車位（視乎活動人數及供應情況而定）
- Complimentary standard audio and video system
免費享用基本影音系統設備



Price is subject to 10% service charge of original price · Photo is for reference only · Offer cannot be used in conjunction with other offers and privileges · Regala Skycity Hotel reserves the right to change the offer without prior notice · In case of any dispute, the decision of Regala Skycity Hotel shall be final and conclusive

價目須以原價另加10%服務費 · 相片只供參考 · 此優惠不可與其他推廣優惠及貴賓卡同時使用 · 麗豪航天城酒店保留修改上述優惠內容之權利而毋須另行通知 · 如有任何爭議，麗豪航天城酒店保留行使此優惠之最終決定權。

Vivace